EMBASSY OF INDIA BEIJING

Auction Notice

No. Pek/Gen/5512/2017

22 November, 2017

A public auction of old computers, photocopier & Miscellaneous equipment's will be held on 12 December, 2017 (Wednesday) at 11.00 at Embassy of India, No. 5 Liang Ma Qiao Bei Jie, Chaoyang District, Beijing-100600. The various items are listed in table, given below.

Category	Items description	Qty
Cat-I	HP Computers without HDD and peripherals (Old)	22
Cat-II	Canon 6055 (Old)	1
Cat-III	Canon IR 2800 (Old)	1

- (i) Interested parties are requested to attend auction on Wednesday 12 December, 2017 at 11.00 AM.
- (ii) It is mentioned that the winner parties will have to deposit the earnest money of 25 % in the Embassy account or cash payment on same day and remaining payment deposit before taking of the equipment. After making payment, all the equipment's in the present condition will be taken by the winner party without any financial liability on Embassy.
- (iii) The auction & pricing will be on view and judge basis.
- (iv) Price bids from bidders have to be for all items in one categories. No one can bid for individual items of the same category.
- (v) Embassy will not be responsible for transportation of goods from Embassy to destination.
- (vi) Prospective participant may contact Shri Jitendra Kumar at Mobile no. 18500376466.

Head of Chancery
Embassy of India
Beijing



印度驻华大使馆

拍卖通知

照会号: PEK/GEN/5512/2017

2017年11月22日

印度驻华大使馆将于 2017 年 12 月 12 日 11 时在使馆(地址:北京市朝阳区 亮马桥北街 5 号)举行办公用品公开拍卖会,拍品包括旧的电脑、复印机和 其他设备。

设备清单如下:

类别	名称	数量
第一类	HP 电脑(不含 HDD 和外部设备)——使用过的	22 台
第二类	佳能 6055——使用过的	1 台
第三类	佳能 IR 2800 ——使用过的	1 台

请有意向的买家于 2017 年 12 月 12 日中午 11 时参加该拍卖会。

需要说明的是:成交的买家须于当日交付印度使馆 25%的保证金(转账或现金),余款须在提走设备前缴清。付款后,所有设备将以现状交付买家,使馆将免除相关财务责任。

拍卖和竞价将在监督下进行。

竞价者所出的价格须为任意一类中所有物品。同一类物品不拆分竞价。

货品运输请自理。

有意者可联系 18500376466——Shri Jitendra Kumar。

办公室主任 印度驻华大使馆 北京